
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 757 af 18. september 2020 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Per Hvas 
  

4. oktober 2020 
J.nr. 2020 - 8025 

 

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 757 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren i 2020-priser oplyse, hvor meget der samlet set, fordelt på årstal, er blevet 

givet i omkostningsgodtgørelse i sagen om forliget på 1,6 mia. kr. i udbytteskandalen, ind-

til muligheden for omkostningsgodtgørelse blev fjernet pr. 1. januar 2020? 

 

Svar 

Til brug for besvarelsen af spørgsmålet er der indhentet følgende oplysninger fra Skatte-

styrelsen, hvortil jeg kan henholde mig: 

 

”Skattestyrelsen har ikke modtaget ansøgninger om omkostningsgodtgørelse fra de 61 

pensionsplaner, der er omfattet af forliget.” 
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